
Perusraportti
Kysely 1.-2. luokkalaisten oppilaiden huoltajille IP-toiminnasta lv. 2024-2025
Vastaajien kokonaismäärä: 60

Lapseni on osallistunut iltapäivätoimintaan seuraavassa toimipaikassa lukuvuonna 2024-2025:

Vastaajien määrä: 60

Juniori-Kalpa ry: Vuorelan koulu

Siilinjärven seurakunta: Kasurilan koulu

Siilinjärven seurakunta: Vuorelan kirkko

Siilinjärven kunta: Hamulan koulu

Siilinjärven kunta: Kehvon koulu

Siilinjärven kunta: Kuuslahden koulu

Siilinjärven kunta: Pöljän koulu

Siilinjärven kunta: Siilinlahden koulu

Siilinjärven kunta: Toivalan koulu

Siilinjärven Pesis ry: Siilinlahden koulu, Päivärinteen yks
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n Prosentti

Juniori-Kalpa ry: Vuorelan koulu 8 13,3%

Siilinjärven seurakunta: Kasurilan koulu 4 6,7%

Siilinjärven seurakunta: Vuorelan kirkko 2 3,4%

Siilinjärven kunta: Hamulan koulu 9 15,0%

Siilinjärven kunta: Kehvon koulu 6 10,0%

Siilinjärven kunta: Kuuslahden koulu 2 3,3%

Siilinjärven kunta: Pöljän koulu 8 13,3%

Siilinjärven kunta: Siilinlahden koulu 7 11,7%

Siilinjärven kunta: Toivalan koulu 9 15,0%

Siilinjärven Pesis ry: Siilinlahden koulu, Päivärinteen yksikkö 5 8,3%



Iltapäivätoiminnan maksut (79€/110€) ovat kohtuulliset.

Vastaajien määrä: 60

1= Täysin eri mieltä 2 = Eri mieltä 3 = En osaa sanoa 4 = Samaa mieltä 5 = Täysin samaa mieltä

3,4

Keskiarvo

10% 12% 25% 40% 13%

1= Täysin eri mieltä 2 = Eri mieltä 3 = En osaa sanoa 4 = Samaa mieltä 5 = Täysin samaa mieltä Keskiarvo Mediaani

10,0% 11,7% 25,0% 40,0% 13,3% 3,4 4,0

Iltapäivätoiminnan maksuun sisältyy välipala. Iltapäivätoiminnassa tarjottu välipala on ollut lapseni mielestä hyvää.

Vastaajien määrä: 60

1= Täysin eri mieltä 2 =Eri mieltä 3= En osaa sanoa 4 = Samaa mieltä 5 = Täysin samaa mieltä

3,9

Keskiarvo

8% 8% 59% 23%

1= Täysin eri mieltä 2 =Eri mieltä 3= En osaa sanoa 4 = Samaa mieltä 5 = Täysin samaa mieltä Keskiarvo Mediaani

1,7% 8,3% 8,3% 58,4% 23,3% 3,9 4,0

Iltapäivätoiminnassa on ollut riittävästi ohjattua toimintaa.

Vastaajien määrä: 60

1 = Täysin eri mieltä 2 = Eri mieltä 3 = En osaa sanoa 4 = Samaa mieltä 5 = Täysin samaa mieltä

3,9

Keskiarvo

17% 50% 27%

1 = Täysin eri mieltä 2 = Eri mieltä 3 = En osaa sanoa 4 = Samaa mieltä 5 = Täysin samaa mieltä Keskiarvo Mediaani

3,3% 3,3% 16,7% 50,0% 26,7% 3,9 4,0



Lapseni viihtyy iltapäivätoiminnassa.

Vastaajien määrä: 60

1= Täysin eri mieltä 2 = Eri mieltä 3 = En osaa sanoa 4 = Samaa mieltä 5 = Täysin samaa mieltä

4,2

Keskiarvo

5% 8% 35% 50%

1= Täysin eri mieltä 2 = Eri mieltä 3 = En osaa sanoa 4 = Samaa mieltä 5 = Täysin samaa mieltä Keskiarvo Mediaani

5,0% 8,3% 1,7% 35,0% 50,0% 4,2 4,5

Iltapäivätoiminnassa huomioidaan lasten henkilökohtaiset tarpeet.

Vastaajien määrä: 60

1= Täysin eri mieltä 2 = Eri mieltä 3 = En osaa sanoa 4 = Samaa mieltä 5 = Täysin samaa mieltä

4,0

Keskiarvo

4% 23% 35% 35%

1= Täysin eri mieltä 2 = Eri mieltä 3 = En osaa sanoa 4 = Samaa mieltä 5 = Täysin samaa mieltä Keskiarvo Mediaani

3,4% 3,3% 23,3% 35,0% 35,0% 4,0 4,0



Minkä kouluarvosanan antaisitte lukuvuoden 2024-2025 iltapäivätoiminnalle?

Vastaajien määrä: 59
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4 0 0,0%

5 2 3,4%

6 1 1,7%

7 4 6,8%

8 14 23,7%

9 20 33,9%

10 18 30,5%



Kehittämiskohteita/-ideoita iltapäivätoiminnassa:

Vastaajien määrä: 18

Vastaukset

Maksut päiväkohtaisiksi esim 5 e kerta ja maksu varattujen päivien mukaan.

Erittäin huonosyömäiselle lapselle olisin toivonut yksilöllisempää mahdollisuutta välipalaan.

Viekää lapset ulos päivittäin. Ulkoilu on tärkeää!

- jatkossa WA -viestien perään kuka IPstä vastaa, esim ip/Hannele - aktiivisesti tietoa huoltajalle miten päivä meni, nyt aina pitää kysyä erikseen - joustavuutta jos inhimillinen
unohdus joskus käy ja ma unohtui kirjata seuraava vko, nyt tuntuu olevan kankeaa, ainakin joidenkin kanssa viestiessä ja lapsi ei saanut mennä viikolla IP:oon. Hoituu mutta
on useita kerrannaisvaikutuksia kun IP ei jousta. Ei ole tilattu välipalaa, sanotaan. Toinen vanhempi peruu usein, se ei kuitenkaan haittaa -Ulkoilua!

Ip-aikojen ilmoittaminen on todella ontuvaa, eikä aikoja näe itse jälkeenpäin. Ja jos laittaa ajoissa ip-ajat, niitä pitäisi pystyä vielä voida muokata, jos ilmoittautumisaika ei ole
jo mennyt.

Lapsi puhunut ettei sisällä ole ollut tarpeeksi tekemistä.

Lapseni usein tulee nälkäisenä ip-kerhosta ja sanoo ettei välipalaa ollut paljoa tai se oli pahaa. Liikunnallisuus on kiva juttu. Pitäkää ehdottomasti se!

Enemmän ulkoilua ja liikuntaa.

Yhdenvertaisus. Isommatkin lapset kaipaavat huomioita ja apua.

Välipalalla ei kuulemma ole leivänpäälisiä (juustoa, kinkkua?) ja lapsi mököttää että kuivaa leipää. Voisiko leikkeleet saada takaisin niin muksut söisi ehken paremmin?

Iltapäiväkerhon maksut pitäisi muuttaa päiväkohtaisiksi, esim. 5 e/ per kerta. Näin on monessa muussa kunnassa, eikä lapsiperheiltä, jotka ovat muutenkin ahdingossa
yleisen taloustilanteen vuoksi (myös keskituloiset), rahastettaisi. Lapsi voi olla esim per kk vain 3-5 pv ip:ssä ja maksa silti 79 e, on aika kallista iltapäivä toimintaa. Jollei
kertamaksu ole mahdollinen varattujen päivien mukaan, niin sitten porrastusta enemmän maksuihin esimerkkinä 0-5 pv, 5-10 pv, 10-15 pv ja yli 15 pv.

Iltapäivätoiminnan järjestäminen on aivan liian jäykkä, sillä se ei tue esim perheen muuttuvia tilanteita jos viikon ipaikataulut on jo ilmoitettu. Ajoittain omat työvuorot saattavat
muuttua äkillisestikin sillä joustavuutta työelämässä kuitenkin tarvitaan. Ipkerhossa ei kuitenkaan jousteta aikojen suhteen. Kuitenkin lapselle iltapäiväkerho oikeus on
myönnetty. Kunnan sisällä on poikkeuksia. Joissakin ipkerhoissa joustoa löytyy jos perheen tilanne sen vaatii.

Lisää liikuntaa eli fyysisen aktiivisuuden lisäämistä iltapäiväkerhon aikana.

Vuorotyöläisenä haasteita tekee vuorojen varaaminen. Eli omat työvuorot ei ehdi varmistua ennenkuin vuorot pitää varata. Käytännössä tämä tarkoittaa sitä, että pitää
varmuuden vuoksi varata joka päivälle hoito ja perua sitten työvuorolistojen tultua. Maksut määräytyy varattujen vuorojen perusteella, toteuma voi hyvinkin olla
esim.pienempään maksuluokkaan oikeuttava. Tässä on järjestelmähaaste. Kaikkea työtä kun ei tehdä virka-aikaan.

Enemmän ohjattua ja yhteistä tekemistä.

Läksyjen tekemistä myös iltapäiväkerhossa

Ei kehitettävää

Ohjattua toimintaa. Liian paljon ns vapaata olemista jolloin lapset riehaantuu ja meno on todella levotonta.



Muita huomioita tai kommentteja iltapäivätoiminnasta:

Vastaajien määrä: 24

Vastaukset

Ohjaajat on kivoja!

Iltapäivätoiminnan tädit ovat kivoja ja ammattitaitoisia. Se että lapset tekevät läksyt ja ulkoilevat ipssä on todella hyvä asia.

Maksu on kovin suuri 1-2 tunnista päivässä. Ja lisäksi maksua ei saa alennettua kun radikaalisti vähentämällä päiviä. Olisi hyvä olla vähän joustavampi se päivien laskeminen
ja maksun määräytyminen.

12.3. ollessani matkalla hakemaan 7v lasta IPsta, sieltä soitettiin minulle klo 16.01, että koska hakuaika oli merkattu 16 eikä lasta oltu haettu, ohjaaja kertoi että esimiehen
linjauksen mukaan hänen tulee soittaa vanhemmalle ja kertoa että työaika on loppunut ja lapsi jätetään koulun pihalle. Olin ihmeissäni ja sanoin soittajalle että ymmärrän
hänen velvoitteen toimia esimiehensä linjauksen mukaan mutta mielestäni linjaus oli käsittämätön. Ihmettelen suuresti, näinkö lapsista huolehditaan?

Nykyinen järjestelmä päivien ilmoittamiseen on todella huono ja epäkäytännöllinen, koska ilmoitettuja päiviä ei enää näe ja usein sivusto lähtenyt myös ns kesken kaiken,
jolloin ilmoitusta ei pääse enää muokkaamaan.

Kiitos iltapäivätoiminnasta!

Teette tärkeää työtä, yhteistyö teidän kanssa sujuu aina erinomaisesti! Kiitos

Välipalaa lukuunottamatta ip-kerho on tuntunut lapsestamme mukavalta :)

Kiitos teille! On tullut parannusta aikaisempaan kun järjestäjänä oli muu kuin kunta. Lapsi ei ole valittanut kertaakaan vaan aina ollut tyytyväinen iltapäiviin.

Hyvää, että lapsi saa tehdä kotitehtäviä ip-ssä, koska pitkän päivän jälkeen lapsella ei ole voimia tehdä tehtäviä kotona.

Lapsi on tykännyt olla iltapäiväkerhossa, ohjaajat on mukavia ja jos on ollut kavereiden kanssa kärhämää, ohjaajat on puuttuneet ja selvittäneet.

Jotenkin koen erikoisena, että lapsen kuulumisista ei ole kerrottu koko vuonna mitään. Vain kerran tai pari. Itse ainakin haluaisin, että jotain kerrottaisiin iltapäivän touhuista.

Pöljällä on mukavat ja turvalliset ip-ohjaajat ja lapsi tykkää olla ip:ssä!

Arvostan yhteistyötä ja joustavuutta, esim ip:stä on laitettu lapsi kotiin päin aina toivomaani aikaan, vaikka aika muuttuisi eri päivinä. Samoin on mukava huomata, että lapseni
viihtyy superhyvin ip:ssä.

Monipuolista tekemistä ja lapset pääsevät vaikuttamaan tekemiseen.

IP aikojen varausten ilmoittaminen wilmassa on äärimmäisen kankea.

Todella hyvää lapsen kasvua ja kehitystä tukevaa toimintaa. Mukavat ja ammattitaitoiset ohjaajat. Maksu voisi minusta olla pienempi, suurempi kunnan tuki maksuun, näin
kunta voisi tukea lapsiperheitä.

Lapsilta kuulunut palautetta, että osa aikuisista huutaa heille.

Aivan ihanat aikuiset iltapäiväkerhossa!

Lapsi ei viihtynyt IP kerhossa, kerhon ohjaajien olisi ehkä syytä tarkastella omaa toimintaansa kriittisesti. Ainakin vanhemmille välittyy kuva että ohjaajat vain istuivat ja tekivät
omia juttujaan eivätkä niinkään tehneet juttuja lasten kanssa. Toisen sanottuna menevät sieltä missä aita on matalin. Laiskaa ja halutonta

Ei kommentteja

Onko henkilökunta koulutettu ko tehtävään?

Maksuluokkiin toivoisi muutosta. On iso ero voiko lapsi olla 2 päivänä viikossa iltapäivä kerhossa, vai 5 päivänä ja silti hinnassa on vain pieni ero.

Isot kiitokset ip henkilökunnalle. Lapset todella viihtyvät siellä ja pitävät henkilökunnasta ja monipuolisesta toiminnasta


